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Gary Fettke: Varenda diabetiker som sänker kolhydratintaget får bättre hälsa. Varenda 
en. Man ska aldrig säga 100 %, men varenda en som anammar det här, oavsett om det 
är lite eller mycket, får en förbättring. Antingen en liten förbättring eller en stor 
förbättring. Och när de märker det, stärks de av det. 
 
Och det är hållbart. Det är underbart. När man väl har sett resultatet av kolhydratkontroll 
vid diabetes, så har man sett det. 
 
Även om jag i teorin har belagts med munkavle så jag har aldrig tystats. Jag kan inte 
hålla tyst. 
 


